

Title (en)  
Grate bar incineration for refuse destruction.

Title (de)  
Rostfeuerung für die Müllverbrennung.

Title (fr)  
Feu à grille pour l'incinération des déchets.

Publication  
**EP 0288597 A1 19881102 (DE)**

Application  
**EP 87110535 A 19870721**

Priority  
DE 3716082 A 19870425

Abstract (en)  
For grate firing, a grate bar (1) with a web (8) is illustrated, on which air ducts (3) and (4) are arranged, through which the combustion air for the combustion of domestic refuse, domestic-like and pasty waste material is supplied. By means of the air nozzles or air slots (5) and (6), the combustion air is supplied horizontally for the combustion of refuse or the like. The ribs (11) and (12) serve to cool the grate bars (1), the combustion air flowing through being heated. The sliding surfaces (9) and (10) or (13) are likewise cooled by the forcibly conducted combustion air in the ducts (3) and (4). By means of rod anchors in the bores (7) provided in the grate bars, by locking or screwing of the individual grate bars (1), these are joined together to form a closed plane grate surface, without a gap between the individual grate bars. <IMAGE>

Abstract (de)  
Für die Rostfeuerung ist ein Roststab (1) mit einem Steg (8), an dem Luftkanäle (3) und (4) angebracht sind dargestellt, durch die die Verbrennungsluft für die Verbrennung von Hausmüll, Raummüllähnlichem- und pastösem Abfallstoff zugeführt wird. Mittels der Luftdüsen bzw. Luftschlitze (5) und (6) wird die Verbrennungsluft horizontal für die Verbrennung von Müll oder dgl. zugeführt. Die Rippen (11) und (12) dienen zu Kühlung der Roststäbe (1), wobei die durchströmte Verbrennungsluft aufgewärmt wird. Die Rutschflächen (9) und (10) bzw. (13), werden durch die zwangsgeführte Verbrennungsluft in den Kanälen (3) und (4) ebenfalls gekühlt. Mittels Stabanker in den in den Roststäben vorgesehenen Bohrungen (7) durch Verklebung bzw. Verschraubung der einzelnen Roststäbe 1, werden diese zu einer geschlossenen Rostplanfläche zusammengefügt, ohne daß ein Spalt zwischen den einzelnen Roststäben entsteht.

IPC 1-7  
**F23G 5/00; F23H 3/02**

IPC 8 full level  
**F23G 5/00** (2006.01); **F23H 3/02** (2006.01); **F23L 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**F23G 5/002** (2013.01); **F23H 3/02** (2013.01); **F23L 1/02** (2013.01)

Citation (search report)  
• CH 543045 A 19731015 - SIGG CONRAD [CH]  
• DE 3428586 A1 19850307 - KABLITZ RICHARD GES [DE]  
• US 4463688 A 19840807 - ANDREOLI BRUNO [CH]

Cited by  
EP0499912A3; DE102004032291A1; DE102004032291B4; DE102004034322A1; DE102004034322B4; EP0458108A3; US5197397A; DE19860553A1; DE19860553C2; DE3913885A1; WO2005114051A3; US7624690B2; US7448331B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH FR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0288597 A1 19881102; EP 0288597 B1 19910206**; AT E60832 T1 19910215

DOCDB simple family (application)  
**EP 87110535 A 19870721**; AT 87110535 T 19870721